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Haber-Yorum 

Kafir Yaptığının Farkında, Siz Yapmanız Gerekeni Yapmıyorsunuz! 

 

Haber:  

Cumhurbaşkanı Erdoğan, kabine toplantısının ardından millete sesleniş konuşmasında: 
‘’Batı'nın sınırsız desteğiyle İran'a saldıran, Gazze'yi yerle bir eden, bölgedeki her ülkeye 
kabadayılık taslayan İsrail aslında ne yaptığının farkında değil. Belki ileride yaptığı hatanın farkına 
varacak ama korkarız o vakit işten çoktan geçmiş olacak.’’ dedi. (16.06.2025 Ajanslar) 

 

Yorum:  

Gasıp yahudi varlığını topraklarımıza yerleştirenler, kuruluşundan günümüze değin hangi amaç 
ve esasa binaen onu var ettiklerini gayet planlı ve programlı bir şekilde koordine etmekteler. Öyle ki 
gerek bu varlığın hamileri gerekse de işgalci varlık, kuruluş felsefesinden farklı bir yol izlemiş 
değildir. Mevcut ömrünün üçte birlik kısmı Ak Parti iktidarının hakim olduğu döneme denk gelen 
yahudi varlığı ile bu süre zarfında gerek diplomatik, gerek askeri, gerekse de ticari ilişkiler her 
zaman yüksek düzeyde seyretmiştir.  

Hal böyle iken zaman zaman siyasi retorikler ile halkın duygularının manipüle edilmesi 
alışılagelen söylemlerdir. Yıllarca seçim meydanlarında Filistin’in sözde kırmızı çizgileri olduğunu 
haykıran Cumhurbaşkanı Erdoğan, iktidarının devamını sağlamada bu söylemle hatırı sayılı bir 
destek almıştır. Gerek iç gerekse de dış siyasette Filistin’in kurtuluşuna çare olacak tek bir adımın 
atılmaması “Amelin olmadığı söz, tohumsuz tarlaya benzer. Ne ekilir ne de biçilir’’ 
kabilindendir. 20 aydır Gazze’de yaşanan soykırıma engel olma hususunda tek bir adım dahi 
atamayıp yerlerinde çakılı kalan başımızdaki yöneticiler, ne acıdır ki yahudi varlığının geleceğinden 
endişe edecek kadar ümmetten uzaklar. 

Bakın kurulduğu günden bugüne sadece katliam üzerine programlanmış bu varlık, bu 
coğrafyayı kana bularken başımızdaki yöneticiler ise bu katil varlığa adeta kalkan olmaktadırlar. 
Öyle ki bu durumdan bu coğrafyadaki hiçbir lider beri değildir. Hal böyle olunca ümmetin tekrar 
dirilmesinin önüne geçen bu liderler, sahte yenilmezlik payesi verilen bu katil varlığa, bu 
topraklarda ona rağmen bir şey yapılamayacağı algısına hizmet etmekteler.  

Sayın Erdoğan! Bu kafirlerin tek derdi bu coğrafyada tekrardan Müslümanların ayağa 
kalkmasının önüne geçmektir. Buradaki en önemli karakol da yahudi varlığıdır. Bu siyaseti 
sokaktaki çocuk dahi biliyor. Hal böyle iken Gazze ve diğer bölgeler bu kafirlerin planları 
çerçevesinde sistematik bir katliama maruz bırakılırken acaba sizler ne yapmanız gerektiğini biliyor 
musunuz? Sizin amacınız hamasi söylemlerle halkın gazını almak mıdır? Yoksa batının tasmalı 
kuduz köpeği olan bu varlığa elinizdeki güç ile dur demek midir? Madem yahudi varlığının bu 
hareketi sonunda pişman olacağı bir süreçtir, size düşen onun varlığı hakkında endişe duymak mı 
yoksa ortadan kaldırılmasını hızlandıracak eylemlerde bulunmanız mıdır? Bu söylemleriniz bu katil 
varlığın meşrulaştırılması değil midir? İslami kaygılarla hareket etmediniz öyle ki Gazze’de 
gözlerinizin önünde yüzbinlerce masum Müslüman katledildi. Katledilmeye devam ediyor. Şeyh İbn 
Teymiyye’nin dediği gibi “Zulmün bahanesi olmaz. Zalim, zulmü işlerken ne yaptığını en iyi 
bilendir. Mazluma düşen ise ona karşı adaletle mücadele etmektir.” Artık kurt ile avlanıp 
çoban ile ağlamayı bırakın. Önce topraklarımızı kafirlerin karargahı etmekten vazgeçin. NATO, BM 
gibi İslam’a düşman organizasyonları bir tarafa bırakın.  Ondan sonra sırtınızı ümmete dayayıp 
Allah’tan yardım ile onun dininin hizmetkarı olun. Bunu yaparsanız dünya ahiret izzetini elde 
edersiniz. Yapmazsanız yıllardır kafirlere hizmet edilmesine rağmen zamanı gelince atılan 
rejimlerin, yöneticilerin hali akıbetiniz olacaktır. Bu dünyadaki rezillik olur. Muhakkak ahiretteki 
rezillik ise çok daha şiddetli olacaktır. 

Muhakkak Allah’ın dininin yardımcıları sadece korkuyu ona has kılıp, onun emrine göre 
mücadele etmekten geri durmayanlardır. 
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